

Dagsorden for bestyrelsesmøde i DØK-Foreningen

Dato torsdag d. 18/01 kl 18.00 sted Svanemosegårdsvej 5, 1. th. 1967 Frederiksberg C

1. Valg af ordstyrer

- Nicolai valgt som ordstyrer for dagens møde

2. Valg af referent

- Mette valgt som referent for dagens møde

3. Godkendelse af dagsorden

- Dagsorden godkendt af alle. Tilstede er Nicolai, Rebecca, Anne-Sofie, Helena, Mathias, Sulle & Mette.

4. Godkendelse af referat fra sidste ordinære møde

- Referat fra sidste ordinære møde godkendt

5. Status fra Intro

- Der er optaget to nye vejledere fra årgang 17
- Der er endnu ikke afholdt stormøde
- Rustur til Stævningehus
- Årgang 17 er blevet trukket for drikkevarer fra rustur. Næste gang aftales det at der meldes ud når pengene trækkes og pengene trækkes umiddelbart hurtigere efter rusturen.

6. Status fra Alumni

- Alumni har afholdt møde.
- Portvinssmagning afholdes for alumni d 19 januar
- Fremtidige arrangementer for alumni under udarbejdelse (Oscar & Helena)

- Der mangler personer til gallaudvalg. Mette melder sig til gallaudvalg, der er nu 4 i udvalget.
- Der tales om at åbne op for udvalg for personer der ikke er engagerede i DØK-foreningen og Alumni.
- Der er nedsat udvalg på 3 mand til Alumnis hjemmeside.

7. Status fra IT

- Oprydning af hjemmesiden (Sulle)
 - i. Vedtægter opdaterede
 - ii. Opdateret bestyrelsen med nye navne
 - iii. Referat fra sidste møde uploades – to uger forsinket.

8. Status på økonomi

- Sulle har fået overleveret det meste fra Nicolai
- Nicolai Østergaard tager sig af ITCC
- Østergaard bliver eventuelt økonomiansvarlig for Alumni
- Intro har fået overført indtægter fra foreningskontoen for rustur og drikkevarer
- Der mangler sponsorpenge fra galla
- Alumni lånte i sin tid penge til galla → Disse tilbageføres hurtigst muligt
- Saldo ca. 12.500 når alt er afregnet
- Depositum for Galla '18 er betalt
- Manuduktion gav ca. 3500-3900 i billetindtægter. Sponsorat på 1500 fra CA

9. Manuduktioner

- Programmering gik godt og det fungerede godt med CA som sponsor og deres oplæg.

10. Opbevaring af dokumenter i fremtiden

- Der bliver foreslået OneDrive, Google Drev og SharePoint til fremtidig brug. Der fortæles for Google Drev og det vedtages at det skal bruges i fremtiden.
- Anne-Sofie kigger yderligere på Google Drev og hvordan der uploades tidligere dokumenter

11. Fremtidige arrangementer

- *DØK Bowling (Anso og Østergaard, torsdag 25. januar.)*
 - i. DØK Bowling er rykket til onsdag d. 24 januar, da der er semesterstartsfest d. 25 januar.
 - ii. Det skal promoveres mere.
- *DØK SuperBowl (Oscar og Rebecca, søndag d. 4/2)*
 - i. Oscar kan ikke være der alligevel. Rebecca får hjælp af Rune.
 - ii. Der oprettes event snarest muligt
- *DØK LAN (Täck og Oscar, 16. februar.)*
 - i. Der skal oprettes event snarest.
- *DØK Gløgg (Anso og Skovmand, torsdag 8. marts.)*
 - i. Afholdes på HOW601

- *ECO.Tronic (Anso, Mette og Rebecca, fredag d. 26. oktober.)*
 - i. Der er endnu ikke startet på planlægning af eventet.

- Til gode
 - i. DØK Gokart eventuelt næste semester.
 - ii. Der foreslås DØK Away (Eventuelt Berlin). Lige pt har foreningen rigeligt med arrangementer og det sættes på standby.

12. MULKT fastsættelse og status til næstemøde (Helena)

- Anne-sofie: 0
- Helena: 0
- Mathias: 0
- Østergaard: 0
- Skovmand: 0
- Oscar: 1
- Rebecca: 1
- Sulle: 0
- Mette: 1

13. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde

- Rebecca er vært for næste møde, d. 5/3 kl. 18:00.

14. Eventuelt